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Ridanläggning i Källtorp 
Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka till ordförande i fritidsnämnden 

Sedan 2008 har det drivits och diskuterats om en ridanläggning i Källtorp ska kunna byggas. I 

processen har planerna exempelvis lovat att anläggningen skulle vara klar 2012.  

Planeringen för anläggningen har utretts och presenterats för nämnden i omgångar. Kommunen 

arrenderade sist marken för att bygga anläggningen med misslyckades av olika anledningar att 

påbörja byggnationen och fick istället böta 500 000. Socialdemokraterna har till fullmäktige ställt en 

enkel fråga om en utredning återigen har lyfts angående att bygga en ridanläggning i Källtorp, då var 

svaret nej. Detta för att om en utredning om behov redan finns är kommunen snarare i ett arbete i 

att besluta om genomförande av byggnationen eller inte. I den senaste investeringsuppföljning står 

det nu att utredning pågår för att bygga en ridanläggning i Källtorp.  

Idag så är det många som rider på en annan ort i det närliggande området men köerna är ofta långa. 

I kapacitetutredning är anläggningen i Källtorp prioriterat till 2020.  

Socialdemokraterna undrar därför 
‐ Ridanläggningen i Källtorp utreds åter igen. Redan nu har befintliga två anläggningar långa 

köer och Nacka växer. Vilka faktorer gör att man kan gå vidare med byggandet av Källtorps? 

 

‐ Enligt kapacitetsutredningen prioriteras ridanläggning i Källtorp. När finns ambitionen att 

genomföra den? 
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